
 
Z A P I S N I K 

 
 

S 11. sjednice Odbora 8. saziva GDCK Crikvenica, održane utorak, 07.05.2019. godine u 
sjedištu društva, na adresi Trg Stjepana Radića 2, s početkom u 17:00 sati. 
Sjednici su nazočni članovi Odbora: Iva Skočilić (predsjednica), Edina Šutić, Ivona Matošić 
Gašparović, Ljiljana Mavrić, Nikica Barac i Robert Šandl 
Odsutna: Ivana Butković 
Zapisničar: Irena Gašparović 
Predsjednica Iva Skočilić je otvorila sjednicu Odbora GDCK Crikvenica, pozdravila sve 
nazočne, te konstatirala da je na sjednici prisutno šest od sedam članova Odbora, te su svi 
zaključci i odluke donesene na ovoj sjednici pravovaljani. 
 
Nakon toga predsjednica dr. Iva Skočilić predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Odbora 
2. Izvještaj o radu između dvije sjednice Odbora 
3. Odluka o trajanju godišnjeg odmora zaposlenika GDCK Crikvenica 
4. Solferino 2019. 
5. Kamp mladih 2019. 
6. Susret dobrovoljnih darivatelja krvi 25.05.2019. 
7. Razno 

 
AD.1  Ravnateljica društva Irena Gašparović je, uz poziv na sastanak Odbora, dostavila 
zapisnik s prethodne sjednice Odbora, te je isti jednoglasno prihvaćen. 
 
AD 2. Ravnateljica Irena Gašparović je izvjestila članove Odbora o provedenim aktivnostima 
između 2 sjednice Odbora. Pisani izvještaj je sastavni dio ovog zapisnika. 
 
AD 3. Ravnateljica Irena Gašparović je prisutne članove Odbora upoznala s odlukom o 
trajanju godišnjeg odmora iz 2012., koja je primjenjivana svih godina, bez uvećanja. Kako je 
GDCK Crikvenica dio Društva CK PGŽ, namjera je da se odluke o trajanju g.o. izjednače na 
nivou županije, ali županijsko društvo CK još nije donijelo pravilnik, te su predloženi kriteriji 
po duljini staža i složenosti poslova i odgovornosti Društva CK istarske županije: 
Godišnji odmora je osiguran u trajanju od najmanje 20 radnih dana, uz slijedeća uvećanja: 

a) Prema duljini radnog staža, uvećanje: 
- do 3 godine – za 1 dan 
- 3-5 godina – za 2 dana 
- 5-10 godina – za 3 dana 
- 10-15 godina – za 4 dana 
- 15-20 godina – za 5 dana 
- 20-25 godina – za 6 dana 
- 25-30 godina – za 7 dana 
- preko 3 godina – za 8 dana 

b) Prema uvijetima rada, složenosti posla i odgovornosti: 
- Ravnatelju – za 4 dana 
- Ostalim zaposlenicima: za 3 dana 

Trajanje godišnjeg odmora ne može biti dulje od 30 radnih dana. 
Članica Odbora Ivona Matošić Gašparović je predložila da navedena odluka bude 
dugoročna, što je prihvaćeno, kako se ne bi svake godine morale donositi odluke. 
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AD 4. Ravnateljica Irena Gašparović je upoznala članove Odbora o putu u Solferino 
(22./23.06.) u organizaciji DCK PGŽ. Svakom društvu ponuđena su 2 mjesta, za ravnatelja i 
još jednu osobu (svako društvo samo snosi troškove puta za te osobe). Ravnateljica je 
upoznala članove odbora sa cijenom puta od cca 700,00 kn po osobi što je financijski 
prihvatljivo za društvo, te je iznijela mišljenje da bi drugi putnik trebao biti netko tko je 
uključen u rad s mladima, što su članovu Odbora jednoglasno prihvatili. Predložena je dr. 
Željka Polonijo, ukoliko bude u mogućnosti putovati. 
 
AD 5. Ravnateljica je upoznala članove Odbora s održavanjem kampa mladih u Novom 
Vinodolskom u lipnju 2019., u organizaciji DCK PGŽ. Kamp je za osnovce, te je planom 
predviđen iznos od 1.500,00 kn za financiranje boravka mladih članova GDCK Crikvenica. 
Ravnateljica je predložila da se, kao i prethodnih godina, boravak ponudi članovima 
pobjedničke ekipe s Gradskog natjecanja mladih, s time da se navedeni iznos od 1.500,00 kn 
dijeli na broj prijavljenih članova, a eventualnu razliku snose roditelji. Članovi Odbora su 
jednoglasno prihvatili navedenu odluku. 
 
AD 6. Ravnateljica je upoznala članove Odbora s održavanjem Susreta dobrovoljnih 
darivatelja krvi PGŽ na Kačjaku 25.05.2019. Organizator je DCK PGŽ, a GDCK Crikvenica 
kaodomaćin osigurava program otvaranja, te je ravnateljica dogovorila program s udrugom 
umirovljenika Sunce, Crikvenica. Ravnateljica je pozvala sve članove Odbora, najavila da će 
poziv za Gradonačelnika biti poslan od strane organizatora (DCK PGŽ), te je sve članove 
upoznala s okvirnim programom susreta. Biti će pozvane i volonterke koje su na prethodnim 
susretima pomagale u organizaciji da se pridruže druženju. Članica Ivona Matošić Gašparović 
je predložila da se sudionicima predloži odlazak u Selce na manifestaciju Festival jagoda, te 
da se provjeri na koji način je rješeno pitanje parkinga kako bi se moglo intervenirati na 
vrijeme. Ravnateljica je obećala kontaktirati ravnateljicu DCK PGŽ, kao predstavnicu 
organizatora, u vezi ovih detalja. 
 
AD 7. Ravnateljica je zamolila članicu Ivonu Matošić Gašparović, aktualnu zamjenicu 
gradonačelnika Grada Crikvenice, za pomoć u skladištenju opreme za katastrofe koja se sada 
nalazi dijelom u skladištu za odjeću i obuću (i zauzima prostor koji je namijenjen skladištenju 
odjeće i obuće), a dijelom u garaži Eko-Murvice (isušivači). Članica Ivona Matošić 
Gašparović je kontaktirala zapovjednika JVP Grada Crikvenice Roberta Hrelju, te je 
dogovoreno da će ga ravnateljica kontaktirati i dogovoriti preseljenje u njihove prostore gdje 
je uvijek na dohvat ruke dežurnim službama. 
 
 
 
 
 


